
Fra: Leif Rune Pedersen <Leif.Rune@hauglandgruppen.no> 
Sendt: 2. november 2018 15:16 
Til: Aleheim, Åse 
Kopi: Alf Vidar Skaar; Viggo Blytt (viggo.blytt@live.no) 
Emne: SV: Referat frå møte med akvakulturnæringa i Sveio kommune 
Vedlegg: Nappholmane 1.tif; Nappholmane 2.tif; Nappholmane m koordinater.tif; 

Nappholmane og Hillersvik 1.tif; Hillersvik 2.tif; Hillersvik m koordinater.tif 
 
Oppfølgingsflagg: Follow up 
Status for flagg: Flagget 
 
Hei Åse 
Da har vi gjennomgått våre planer og sender over et forslag til kommunen i forbindelse med rullering av 
arealplan. Som kartene viser vil vi be om nytt areal ved Nappholmane samt utvidelse av området på 
Hillersvik. Vi har lagt ved kart med koordinater på nye områder. Jeg vil oversende mer info om årsaken til 
våre behov for mer areal slik at dette kan benyttes av deg i den videre behandlingen. Denne infoen vil du 
før jul.  
 
Vi snakkes  
 
Mvh 
 
Leif Rune 
 
 
Fra: Aleheim, Åse <Ase.Aleheim@sveio.kommune.no <mailto:Ase.Aleheim@sveio.kommune.no>>  
Sendt: 02 November 2018 14:30 
Til: Leif Rune Pedersen <Leif.Rune@hauglandgruppen.no <mailto:Leif.Rune@hauglandgruppen.no>>; 
'bjastang@online.no' <bjastang@online.no <mailto:bjastang@online.no>>; 'Geir Magne Knutsen' 
<geir-magne@seashore.no <mailto:geir-magne@seashore.no>>; 'Nils-Arve.Eidsheim@leroy.no' 
<Nils-Arve.Eidsheim@leroy.no <mailto:Nils-Arve.Eidsheim@leroy.no>>; Johnny.Tverfjell@leroy.no 
<mailto:Johnny.Tverfjell@leroy.no>; 'viggo.blytt@live.no' <viggo.blytt@live.no 
<mailto:viggo.blytt@live.no>> 
Kopi: 'trond@sunnhav.no' <trond@sunnhav.no <mailto:trond@sunnhav.no>>; Bjørge, Dagfinn 
<dagfinn.bjorge@sveio.kommune.no <mailto:dagfinn.bjorge@sveio.kommune.no>>; 'Kristian Råsberg' 
<kristian.rasberg@fjordbruk.no <mailto:kristian.rasberg@fjordbruk.no>>; Ragnhildstveit, Geir 
<geir.ragnhildstveit@sveio.kommune.no <mailto:geir.ragnhildstveit@sveio.kommune.no>>; Hetlesæter, 
Bjarne <bjarne.hetlesaeter@sveio.kommune.no <mailto:bjarne.hetlesaeter@sveio.kommune.no>>; 
Haukanes, Anders <Anders.Haukanes@sveio.kommune.no 
<mailto:Anders.Haukanes@sveio.kommune.no>> 
Emne: Referat frå møte med akvakulturnæringa i Sveio kommune 
 
Hei 
 
Vi takkar for deltaking i møtet om akvakultur i Sveio og for interessant og nyttig dialog om utviklinga av 
akvakulturnæringa. 
 
Geir Ragnhildstveit laga referat rett etter møtet, men eg har valt å halda litt på det slik at eg kunne senda 



det ut saman med noko informasjon frå plankonferansen i Bergen som var i førre veka og frå møte i 
regionalt planforum på tysdag denne veka. Referatet ligg som vedlegg. 
 
På plankonferansen som omhandla strandsoneplanlegging var akvakultur eit tema og der kom det fram 
frå statleg hald at det ikkje er naudsynt med reguleringsplanar for akvakulturanlegg og at dei raude 
sonene òg må vera med i planlegginga av akvakultur. Det blei òg sagt at ein kan velja å spesifisera kva 
slags aktivitet det skal vera på dei ulike anlegga (laks, torsk, skjel, tare mv.) 
 
I planforum fekk kommunen moglegheit til å drøfta kommuneplanarbeidet med dei offentlege og 
relevante styresmaktene om korleis vi skal arbeida vidare for å leggja til rette for akvakulturnæringa. Til 
stade i planforum var så vel Fylkesmannen, som fylkeskommunen og Mattilsynet.  
 
Tilbakemeldingane i planforum var gode. Vi fekk avklara at Fylkesmannen ikkje ville stilla krav om 
reguleringsplan for anlegg i sjøen, men dei ønskjer samtidig ikkje at dispensasjonar skal vera vegen å gå 
for å endra føremålet i sjøen. Løysinga er å leggja til rette for dei naudsynte areala i sjøen gjennom 
kommuneplanen og oppfatninga er at styresmaktene er villige til å sjå på større, eigna areal for 
akvakultur, slik at næringa kan gjera dei naudsynte tilpassingane for best mogleg aktivitet. 
Fylkeskommunen framheva at den regionale kystsoneplanen kan fungera som eit kunnskapsgrunnlag for 
planlegging i sjøen. 
 
Når det gjeld vidare framdrift i forhold til kommuneplanen og vurdering av akvakulturanlegg i sjøen så 
kjem vi ut på nyåret å starta opp arbeidet med kommuneplanen sin arealdel. Før den tid håpar vi på 
innspel frå næringa med avgrensingar og utgreiing av anlegg i sjøen. Areal som de ser naudsynte for 
utvikling av eksisterande og nye anlegg bør vera koordinatfesta (både for sjølve anleggsområdet som for 
fortøyingar) 
 
Ta gjerne kontakt dersom det er spørsmål eller behov for avklaringar i forhold til kommuneplanarbeidet. 
 
 

Med helsing 

 

Åse Aleheim 

Samfunnsplanleggjar 
Plan- og næringsavdelinga 
Telefon:  53 74 80 66 
E-post: ase.aleheim@sveio.kommune.no  <mailto:ase.aleheiml@sveio.kommune.no>  
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